



**ST. JOHN'S
2025
JEUX DU
CANADA
GAMES**



**TORCH
RELAY
RELAIS DE
LA FLAMME**

Torch Relay Stop Descriptions

Membertou - June 27

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay makes a special stop in Membertou on June 27!

The torch will take a short run from Kenikala Crescent to the Orangestore, followed by a community celebration right at the Orangestore. Join us as we come together to honour this exciting moment on the road to the Games.

Be part of the energy and spirit as the Torch lights up Membertou!

Channel-Port aux Basques - June 28

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay is officially coming to Newfoundland and Labrador, and it all begins in Port aux Basques!

Join us on June 28 as the Torch arrives by ferry at the Marine Atlantic Dock, then makes its way through town to Orangestore, where we'll kick off the celebrations. Expect live music, great company, and a visit from Sparky the Fire Dog and the local fire rescue unit.

Be part of the moment where the journey begins - this is more than a relay, it's the start of something unforgettable.

Stephenville - June 30

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay is lighting up Stephenville on June 30!

The flame will travel from North Atlantic to the Stephenville YMCA, where the celebration kicks off with live local music, a Lions Club BBQ, face painting, lawn games, toddler activities, and even blow-up castles for the kids!

Bring the whole family and soak in the excitement as the torch makes its way across the province.



**ST. JOHN'S
2025
JEUX DU
CANADA
GAMES**



**TORCH
RELAY
RELAIS DE
LA FLAMME**

Corner Brook - July 1

On Canada Day, the The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay shines through Corner Brook!

The relay kicks off at City Hall and makes its way to the Civic Centre, with a celebration to follow at Margaret Bowater Park - all part of the city's Canada Day festivities.

Stay tuned for more details on entertainment and activities!

Rocky Harbour - July 2

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay is heading to the heart of Gros Morne! On July 2, the Torch Relay starts at the iconic Lobster Cove Lighthouse and winds its way to Rocky Harbour Town Square for an afternoon of celebration.

Enjoy live local music, face painting, Parks Canada's mascot and activation station, an airbrush tattoo station, lawn games, and a fun craft table where kids can make their own mini torches!

Come for the flame, stay for the fun - this stop is packed with small-town charm and big energy!

North West River/Sheshatshiu - July 9

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay is making its way to North West River on July 9!

Starting at the Sheshatshiu Youth Centre and finishing at Lester Burry Memorial Park, this stop brings the community together with a town-run BBQ, local entertainment, and classic lawn games for all ages.

It's a celebration of sport, culture, and community spirit in one of Labrador's most scenic spots. Don't miss it!

Happy Valley-Goose Bay - July 10

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay is coming to Happy Valley-Goose Bay on July 10!

The journey begins at Birch Island Conservation Area and makes its way to Kinsmen Park, where



**ST. JOHN'S
2025
JEUX DU
CANADA
GAMES**



**TORCH
RELAY
RELAIS DE
LA FLAMME**

the community will come together for a lively celebration. Expect a gathering of mascots, activities with YMCA summer students, and plenty of family-friendly fun in the park.

Come out and be part of the excitement as the Torch continues its journey through Labrador!

Grand Falls-Windsor - July 16

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay rolls into Grand Falls-Windsor on July 16! Starting at North Atlantic and ending in the heart of town, the relay will be followed by an afternoon of local entertainment, bouncy castles, and community spirit.

Bring the whole family and help us cheer on the flame as it continues its journey to the 2025 Canada Games!

Gander - July 17

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay is making its way through Gander on July 17! The relay begins at the Kinsmen Baseball Field and finishes at Cobbs Pond Rotary Park, where the celebration kicks off with local entertainment, bouncy castles, and a food truck serving up tasty treats.

Come out and be part of the excitement as we celebrate the spirit of the Games - Gander style!

Clareville - July 18

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay arrives in Clareville on July 18! Starting at the Orangestore and making its way to Elizabeth Swan Park, the celebration will feature live local music, a dance demonstration, face painting, and plenty of fun family-friendly activities. Enjoy delicious food from the Lions Club while soaking in the lively atmosphere of Clareville Days.

Bring your friends and family to be part of this exciting community event as the Torch continues its journey!

Relay Start: 11 a.m.

Celebration start: 11:30 a.m.

Whitbourne - July 19

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay visits Whitbourne on July 19! Starting at the Whitbourne Historic Museum, the torch will travel to Sir Robert Bond Park for a



**ST. JOHN'S
2025
JEUX DU
CANADA
GAMES**



**TORCH
RELAY
RELAIS DE
LA FLAMME**

community celebration. Enjoy local entertainment, a BBQ hosted by the fire department, a large cake cutting, and a chance to check out the fire truck on display.

Join us for a warm, small-town celebration as the Torch lights the way to the Games!

Relay Start: 11 a.m.

Celebration start: 11:15 a.m.

Conception Bay South - July 23

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay arrives in Conception Bay South on July 23! Starting at Conception Bay Town Hall, the torch will make its way to CBS Community Park, where a lively celebration awaits. Enjoy entertainment in the pavilion, splash pad fun, and activities with local summer program kids.

Bring your family and friends to join the community spirit as the Torch lights up CBS!

Relay Start: 11 a.m.

Celebration start: 12:00 p.m.

Paradise - July 25

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay is coming to Paradise on July 25! The journey begins at the Orangestore on Kenmount Road and ends at Paradise Park for a celebration featuring performances by local youth artists, fun games like corn hole, disc golf, bucket pong, and more!

Join us for a family-friendly afternoon as we cheer on the Torch on its way to the Games!

Relay Start: 11 a.m.

Celebration start: 12:00 p.m.

Logy Bay-Middle Cove-Outer Cove - July 28

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay arrives in Logy Bay-Middle Cove-Outer Cove on July 28!

Starting at Middle Cove Beach, the torch will travel to Kelly Park and Justina Centre for a fun-filled community celebration. There will be bouncy castles, games around the softball field, local entertainment, and a BBQ organized by the Logy Bay Development Association. It's an



**ST. JOHN'S
2025
JEUX DU
CANADA
GAMES**



**TORCH
RELAY
RELAIS DE
LA FLAMME**

event you won't want to miss.

Bring your family and enjoy the festivities as the Torch lights up the region!

Relay Start: 11 a.m.

Celebration start: 11:45 a.m.

Mount Pearl - July 29

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay comes to Mount Pearl on July 29! Starting at the Orangestore, the torch will make its way to St. David's Park for a community celebration. Enjoy live entertainment, a BBQ provided by the city, and family-friendly fun to keep the energy high.

Join us at St. David's Park and be part of the excitement as the Torch lights the path to the Games!

Relay Start: 11 a.m.

Celebration start: 12:00 p.m.

St. John's - August 1

The Orangestore 2025 Canada Games Torch Relay arrives on its last stop, St. John's, on August 1!

The relay begins at the Orangestore on Water Street and ends with a celebration at Bannerman Park. Enjoy community activations and live entertainment..

Join us for a vibrant afternoon as we come together to celebrate the Torch's journey and the spirit of the Games!

Relay Start: 12 p.m.

Celebration start: 2 p.m.

Descriptions des arrêts du relais de la flamme



**ST. JOHN'S
2025
JEUX DU
CANADA
GAMES**



**TORCH
RELAY
RELAIS DE
LA FLAMME**

Membertou – 27 juin

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore fera une halte spéciale à Membertou le 27 juin!

La flamme effectuera un court trajet de Kenikala Crescent à la boutique Orangestore, suivi d'une célébration communautaire sur place. Joignez-vous à nous pour célébrer ensemble ce moment fort sur la route des Jeux.

Vivez l'énergie et l'esprit des Jeux alors que la flamme illuminera Membertou!

Channel-Port-aux-Basques – 28 juin

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore arrive officiellement à Terre-Neuve-et-Labrador, et tout commence à Port-aux-Basques!

Joignez-vous à nous le 28 juin pour l'arrivée de la flamme par traversier au quai de Marine Atlantique. Celle-ci poursuivra ensuite son trajet jusqu'à la boutique Orangestore, où les célébrations débiteront. Vous aurez droit à des concerts, une excellente compagnie et la visite de Sparky le chien pompier et de l'équipe locale de secours incendie.

Participez au grand départ : c'est plus qu'un simple relais, c'est le début d'une aventure inoubliable.

Stephenville – 30 juin

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore illuminera Stephenville le 30 juin!

La flamme voyagera de l'Atlantique Nord jusqu'au YMCA de Stephenville, où les festivités débiteront avec de la musique locale, un barbecue du Club Lions, du maquillage, des jeux de plein air, des activités pour les tout-petits et même des châteaux gonflables pour les enfants!

Rassemblez toute la famille et laissez-vous emporter par l'excitation du parcours de la flamme à travers la province.



**ST. JOHN'S
2025
JEUX DU
CANADA
GAMES**



**TORCH
RELAY
RELAIS DE
LA FLAMME**

Corner Brook – 1er juillet

À l'occasion de la fête du Canada, le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore rayonne à Corner Brook!

Le relais débutera à l'hôtel de ville et se poursuivra jusqu'au centre civique. Une célébration suivra au parc Margaret Bowater, le tout dans le cadre des festivités de la fête du Canada.

Restez à l'affût pour plus de détails sur les divertissements et les activités!

Rocky Harbour – 2 juillet

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore se dirige vers le cœur du Gros-Morne! Le 2 juillet, le relais de la flamme partira de l'emblématique phare de Lobster Cove et se dirigera vers la place publique de Rocky Harbour pour un après-midi de célébrations.

Au menu, de la musique locale, du maquillage, la mascotte et le poste d'animation de Parcs Canada, un poste de tatouage à l'aérographe, des jeux de plein air et une table de bricolage amusante où les enfants pourront fabriquer leurs propres mini-flambeaux!

Venez pour la flamme, restez pour le plaisir : cette étape déborde de charme et d'énergie typiques d'une petite ville!

North West River/Sheshatshiu – 9 juillet

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore se rendra à North West River le 9 juillet!

Avec un départ du Centre jeunesse de Sheshatshiu et une arrivée au parc commémoratif Lester Burry, cet arrêt rassemble la communauté autour d'un barbecue organisé par la ville, de divertissements locaux et de jeux de plein air classiques pour tous les âges.

C'est une célébration du sport, de la culture et de l'esprit communautaire dans l'un des plus beaux endroits du Labrador. À ne pas manquer!



**ST. JOHN'S
2025
JEUX DU
CANADA
GAMES**



**TORCH
RELAY
RELAIS DE
LA FLAMME**

Happy Valley-Goose Bay – 10 juillet

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore arrive à Happy Valley-Goose Bay le 10 juillet!

Le parcours débute à l'aire de conservation de l'île Birch et se poursuit jusqu'au parc Kinsmen, où la communauté se réunira pour des célébrations animées. Vous aurez droit à un rassemblement de mascottes, à des activités avec les étudiants d'été du YMCA et à de nombreuses activités familiales dans le parc.

Venez prendre part à l'effervescence tandis que la flamme poursuit son voyage à travers le Labrador!

Grand Falls-Windsor – 16 juillet

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore arrive à Grand Falls-Windsor le 16 juillet!

Avec un départ de North Atlantic et une arrivée au cœur de la ville, le relais sera suivi d'un après-midi de divertissements locaux, de châteaux gonflables et d'esprit communautaire.

Rassemblez toute la famille et venez encourager le relais de la flamme alors qu'il poursuit son voyage vers les Jeux du Canada 2025!

Gander – 17 juillet

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore passe par Gander le 17 juillet!

Le relais débute au terrain de baseball Kinsmen et se termine au parc Rotary de Cobbs Pond, où les festivités débutent avec des animations locales, des châteaux gonflables et un camion de cuisine de rue servant de délicieuses gourmandises.

Venez prendre part à l'effervescence alors que nous célébrons l'esprit des Jeux à la manière de Gander!



**ST. JOHN'S
2025
JEUX DU
CANADA
GAMES**



**TORCH
RELAY
RELAIS DE
LA FLAMME**

Clareville – 18 juillet

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore arrive à Clareville le 18 juillet!

Après un parcours de la boutique Orangestore au parc Elizabeth Swan, la célébration proposera de la musique locale, une démonstration de danse, du maquillage et de nombreuses activités familiales amusantes. Savourez les délicieux plats du Club Lions tout en vous imprégnant de l'ambiance animée des Journées de Clareville.

Amenez vos amis et votre famille pour participer à cet événement communautaire passionnant, alors que la flamme poursuit son parcours!

Whitbourne – 19 juillet

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore fera escale à Whitbourne le 19 juillet!

Depuis le musée historique de Whitbourne, la flamme se rendra au parc Sir Robert Bond pour une célébration communautaire. Profitez d'animations locales, d'un barbecue organisé par le service des incendies, du découpage d'un immense gâteau et d'une exposition du camion de pompiers.

Venez nous rejoindre pour une célébration chaleureuse et conviviale, alors que la flamme éclaire le chemin vers les Jeux!

Conception Bay South – 23 juillet

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore arrive à Conception Bay South le 23 juillet!

Depuis l'hôtel de ville de Conception Bay, la flamme se dirigera vers le parc communautaire CBS, où une célébration animée vous attend. Profitez des animations dans le pavillon, des jeux d'eau et des activités avec les enfants du programme d'été local.

Amenez votre famille et vos amis pour partager l'esprit communautaire tandis que la flamme illumine CBS!



**ST. JOHN'S
2025
JEUX DU
CANADA
GAMES**



**TORCH
RELAY
RELAIS DE
LA FLAMME**

Paradise – 25 juillet

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore arrive à Paradise le 25 juillet!

Le parcours commence à la boutique Orangestore, sur Kenmount Road, et se termine au parc Paradise pour une célébration avec des prestations de jeunes artistes locaux, des jeux amusants comme le cornhole, le disque-golf, le bucket pong et bien plus encore!

Joignez-vous à nous pour un après-midi familial où nous encouragerons le relais de la flamme en route vers les Jeux!

Logy Bay-Middle Cove-Outer Cove – 28 juillet

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore arrive à Logy Bay-Middle Cove-Outer Cove le 28 juillet!

Depuis la plage de Middle Cove, la flamme se rendra au parc Kelly et au centre Justina pour une célébration communautaire animée. Au programme : châteaux gonflables, jeux autour du terrain de softball, animations locales et barbecue organisé par l'Association de développement de Logy Bay. Un événement à ne pas manquer.

Amenez votre famille et profitez des festivités pendant que la flamme illumine la région!

Mount Pearl – 29 juillet

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore arrive à Mount Pearl le 29 juillet!

Depuis la boutique Orangestore, la flamme se dirigera vers le parc St. David's pour une célébration communautaire. Profitez de spectacles, d'un barbecue offert par la ville et d'activités familiales au cours desquels l'énergie sera au rendez-vous.

Rejoignez-nous au parc St. David's et vivez l'effervescence tandis que la flamme éclaire le chemin vers les Jeux!

St. John's - 1er août

Le relais de la flamme des Jeux du Canada 2025 Orangestore arrive à son dernier arrêt, St. John's, le 1^{er} août!



**ST. JOHN'S
2025
JEUX DU
CANADA
GAMES**



**TORCH
RELAY
RELAIS DE
LA FLAMME**

Le relais débutera à la boutique Orangestore, sur la rue Water, et se terminera par une célébration au parc Bannerman. Profitez d'activités communautaires et de spectacles.

Joignez-vous à nous pour un après-midi animé au cours duquel nous célébrerons ensemble le parcours de la flamme et l'esprit des Jeux!